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Activiteitenkalender
Check ook www.BrEA.be voor een up-to-date activiteitenkalender

JULI

MA 13.07
Promotiebijeenkomst 
‘90
VUB, Brussel

SEPTEMBER

TBD
Meshouï
VUB, Brussel

OKTOBER

DO 08/10
After-Work Drink
‘t Complex, Brussel

ZA 31/10
Galatea
Diest

NOVEMBER

VRIJ 20.11
St-Vé
Brussel

TBD
Symposium
VUB, Brussel

16-22.11
Week van de ingenieur
TBD

DECEMBER

VRIJ 4.12
Dag van de ingenieur
TBD
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VOORWOORD 
van de voorzitter 
Beste lezer

Bij het schrijven van dit voorwoord ontwaakt 
België stilletjes aan uit de lockdown. We mogen 
onze sociale kring weer uitbreiden, terrasjes 
doen, op restaurant gaan en genieten van 
binnenlandse tripjes. Het doet deugd om na 
een periode van isolement het normale leven 
terug op te pakken. De mens is nu eenmaal een 
sociaal wezen.

Ook binnen BrEA bekijken we daarom weer 
stilletjes aan welke activiteiten later dit jaar 
mogelijk zijn, want we hebben jullie gemist. In 
juli vindt er reeds een eerste activiteit plaats 
waarbij promotie ’90 samenkomt om de VUB-
ijskelders te bezoeken. Gezien dit een culturele 
activiteit is, hebben we daar groen licht voor 
gekregen. Uiteraard zullen we de regels rond 
social distancing hanteren. De planning van 
de Meshouï loopt momenteel iets minder vlot. 
Onze jaarlijkse BBQ vindt normaal gezien in juni 
plaats, maar we zouden deze graag verplaatsen 

naar later deze zomer. De praktische kant 
wordt bekeken, en hopelijk krijgen we hier snel 
duidelijkheid rond. In het najaar hopen we jullie 
te ontmoeten op onze After-Work Drink en het 
Symposium. Er is echter nog veel onzekerheid, 
dus details rond deze evenementen kunnen 
we nog niet meedelen (hou daarom zeker onze 
website en social media in de gaten!). Al het 
bovenstaande is natuurlijk op voorwaarde dat 
er geen tweede golf komt. In dat geval zetten we 
onze events weer on hold, gezien gezondheid 
altijd prioriteit heeft.

Met de zomer in het vooruitzicht, hoopte ik 
een voorwoord vol met positief nieuws te 
kunnen schrijven, maar jammer genoeg moet 
iedereen nu babystapjes nemen en met alle 
voorzichtigheid terugkeren naar het nieuwe 
normaal. Ik hoop vanuit het diepste van mijn 
hart dat iedereen gespaard is gebleven van 
leed, of op zijn minst goede ondersteuning 
heeft gekregen. Graag zien we jullie allemaal 
later dit jaar terug.

Heb je iets te melden? Stuur me gerust een 
mailtje op voorzitter@brea.be. 

Edith Oyen
Voorzitter BrEA
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CORONA LESSEN
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Beste vrienden van de faculteit 
Ingenieurswetenschappen

We hebben een moeilijke periode doorgemaakt. 
Sedert enkele weken genieten we van de 
versoepelingen van de lockdown, maar helemaal 
teneinde is die nog lang niet - daarvoor is het 
wachten op een vaccin.

Plots en onverwacht werden we in maart 
gedwongen om over te stappen naar 
afstandsonderwijs. In mei volgde een nieuwe 
uitdaging: de organisatie van de examens in 
juni, deels online, deels schriftelijk on campus. 
In september begint het eerste semester van het 
nieuwe academiejaar, en ook hier zullen we veel 
moeten heruitvinden. Het is een titanenarbeid 
geweest. Niet alles is feilloos verlopen, maar 
achteraf beschouwd is alles veel vlotter verlopen 
dan aanvankelijk gevreesd. En vooral: we hebben 
zeer snel bijgeleerd.

Dat is allemaal te danken aan de immense 
inspanningen die jullie allemaal hebben geleverd. 
Ik wil hiervoor mijn oprechte dank betuigen. 
Zonder de inzet van collega’s, assistenten, 
administratief en technisch personeel en 
studenten hadden we het nooit kunnen 
bolwerken. Speciaal wil ik de opstellers van les- en 
examenroosters in de bloemetjes zetten.

Zonder de technologische ontwikkelingen van de 
laatste decennia zouden we er ook niet geraakt 
zijn. Het illustreert het belang van onze Faculteit. 
Wat hadden we moeten doen als deze invasie 
van electronenmicroscopisch kleine Wuhanese 
wezentjes er was geweest in pakweg 1995?

Maar we moeten er ons wel voor hoeden om 
hieruit al te voortvarende conclusies te trekken, 
zoals sommigen menen te moeten doen. Ik citeer 
enkele krantenkoppen van de voorbije dagen: 
“Afstandsonderwijs is een blijver” (DS 25 juni); 

“De leerkracht met een krijtje voor een klas van 
24 leerlingen is passé” (DS 27 juni). Bij het lezen 
van de bijhorende artikelen overvalt mij toch een 
dubbel gevoel. Is dat echt wat we willen? Nemen 
sommigen de gelegenheid te baat om ongewenste 
hervormingen door te duwen? Gaan we het kind 
met het badwater wegspoelen?

Er zijn niet alleen de zegeningen, maar ook de 
beperkingen. Na enkele dagen lockdown bleek hoe 
onschatbaar ons sociale leven is, en hoe we het 
allemaal misten. Teams, Zoom en Skype hebben 
ons geholpen om het contact met vrienden en 
collega’s te blijven onderhouden, maar hebben 
dat niet kunnen vervangen. In het begin was het 
zelfs best leuk en nieuwonderonsjes voor het 
computerscherm, met een lekker biertje in de 
hand, het was eens wat anders. Maar na enkele 
weken was er al sleet op de formule, en drong het 
besef door dat dit uiteindelijk maar een surrogaat 
was voor het echte menselijk contact dat wij 
ontberen.

Ook dat krijtje waarvan hierboven sprake zit 
mij dwars. Al jaren weten we dat een klassiek 
schoolbord met krijt het beste middel is om - 
bijvoorbeeld - een les wiskunde te geven. Laten we 
dat allemaal koesteren!

Wij hebben allen veel geleerd tijdens de voorbije 
maanden. Laten we daar ons profijt uit doen, 
maar laten we daar onze tijd voor nemen: geen 
overhaaste hervormingen. Ik pleit er voor om een 
rustpauze in te lassen op het ogenblik dat het 
beest echt bedwongen is, om pas daarna te gaan 
overdenken wat er moet veranderen en wat niet.

Ondertussen loopt mijn mandaat als decaan ten 
einde. In september draag ik de fakkel over aan 
mijn opvolger, Francis Berghmans. Ik feliciteer 
Francis van harte met zijn verkiezing, en wens hem 
het allerbeste toe tijdens de komende vier jaar. Wij 
hebben een mooie, warme, succesvolle, solidaire 
en open faculteit, en het was een hele eer om haar 
gedurende de voorbije vier jaar te mogen leiden. 
Ik wil jullie allemaal nog eens hartelijk bedanken 
voor de aangename samenwerking, tijdens het 
voorbije half jaar, gedurende de crisis, de voorbije 
vier jaar, tijdens mijn decanaat, en de laatste 
tweeënveertig jaar, mijn ganse carrière aan de 
faculteit.

Tot slot: geniet met volle teugen van een 
welverdiende vakantie. Misschien ditmaal niet 
op een exotische locatie, maar er zijn ook in ons 
landje vele mooie plekken die we kunnen gaan 
herontdekken. 

Prof. Stefaan Caenepeel, Decaan IR
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NA CORONA
Beste ingenieur van de VUB, 

Het op zijn einde lopende academiejaar 2019-2020 
had voor ons een verjaardags- en een feestjaar 
moeten worden en zo is het ook begonnen. Met 
een historisch openingsfeest – VUB en ULB voor 
het eerst in een halve eeuw nog eens samen - in 
het Jubelpark. Niemand kon toen vermoeden dat 
we ons feestprogramma in maart abrupt zouden 
moeten opschorten. En even abrupt moesten 
we allemaal plots digitaal gaan. Intussen zaten 
onze ingenieurs niet stil en werkten ze aan 
snelle oplossingen voor dringende noden, zoals 
de beademingsapparaten van ons FabLab of 
adapters om recreatieve maskers om te vormen tot 
volwaardige beschermingsmaskers. 
 
Het is intussen duidelijk dat de wereld na corona 
niet meer helemaal dezelfde zal zijn. Laten we dat 
vooral als een uitgelezen kans zien. We hebben de 
voorbije maanden de mogelijkheden van online 
werken, doceren en studeren ervaren. Een groot 
tijdbestedingsonderzoek van VUB-socioloog 
Ignace Glorieux bevestigt dat virtueel contact een 
belangrijke plaats kreeg in het dagelijkse leven 
van de bevolking, ook bij bejaarden.  

Als we naar de VUB kijken, blijkt het noch voor 
de studenten, noch voor de professoren een 
volwaardig alternatief. Menselijk contact blijft 
essentieel. Gelukkig maar. Maar tegelijk beseffen 
we allemaal dat het een en/en-verhaal is. Na 
corona zullen we beter kunnen inschatten wanneer 
onze fysieke aanwezigheid aangewezen is en 
wanneer we beter vanop afstand werken. En dat 
kan beslist een goede zaak zijn voor de mobiliteit, 
voor het klimaat en voor onze work-life-balans.  
Intussen ben ik opnieuw tot rector verkozen voor 
een tweede termijn van vier jaar. Ik ben vooral 
dankbaar dat ik het vertrouwen heb gekregen 
om de koers van de VUB – samen met alle 
personeelsleden, studenten en zeker ook alumni 
– uit te zetten. We blijven in de eerste plaats de 
koers van de voorbije jaren aanhouden, die geleid 
heeft tot meer studenten, meer onderzoek en 
meer verbondenheid. Daar komen nu drie grote 
prioriteiten bij: we willen van groei bloei maken 
door in te zetten op governance en leiderschap, 
we gaan resoluut voor een onderzoeksgedreven 
universiteit en ten slotte willen we ons steviger 
verankeren in Europa, onder meer via het nieuwe 
netwerk Eutopia waar we samen met vijf andere 

Europese universiteiten deel van uitmaken. 
De coronacrisis betekent voor de uitvoering van 
onze plannen soms uitstel, maar van afstel kan 
geen sprake zijn.  
Ik wens iedereen alvast een niet-virtuele 
ontspannen zomer. 
  

Caroline Pauwels, Rector
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en iedereen ging zorgeloos de krokusvakantie 
in. Gezien die week dé skiweek bij uitstek is, 
vertrokken massaal veel mensen naar de Europese 
skioorden. En daar ging het mis. Want in een 
gezellige skibar bleek de ober besmet te zijn met 
corona en wat er verder volgde, had niemand zien 
aankomen.

Van de ene op de andere dag ging zowat heel 
Europa in lockdown, al varieerde de interpretatie 
hiervan van land tot land. Terwijl bij ons cafés en 
restaurants dicht gingen met een laatste ‘lock-
down-party’, kon je het weekend erop nog vrij op 
stap gaan bij onze noorderburen.
De Europese commissie mag dan wel het 
vetgehalte van onze mayonaise en het maximale 
vermogen van onze stofzuigers bij Europees 
decreet vastgelegd hebben, maatregelen om een 
pandemie in te dijken hadden ze blijkbaar van 
hun prioriteitenlijstje geschrapt. Of heeft het er 
nooit opgestaan? Hoe dan ook, we hoefden ons 
geen zorgen te maken, ineens werden virologen 
en epidemiologen verheven tot orakels en konden 
we op strategische voorraden van mondmaskers 
terugvallen…

Na bijna twintig jaar professionele ervaring 
besloot ik dat het misschien wel eens tijd werd om 
wat pareltjes over management neer te pennen. 
Wij ingenieurs mogen dan misschien wel als 
nerds of sociaal gehandicapten bekeken worden 
door collega’s met een managementopleiding, 
zeer vaak was ik zelf getuige van staaltjes 
managerieel geklungel. Of is het manageriaal? 
Van het sollicitatiegesprek, over het assessment, 
het evaluatiegesprek, het motivatiegesprek tot de 
off-site team building. Het zijn allemaal ‘uit het 
leven gegrepen’ ervaringen die ik met plezier deel. 
Het spreekt natuurlijk voor zich dat elke mogelijke 
overeenkomst met bestaande personen louter 
toevallig is.

Gedurende enkele weken leek het slechts een 
‘banaal griepje’ in het verre Wuhan dat op ons 
maar weinig impact zou hebben. Meer nog, de 
eerste geïnfecteerde persoon in België bleef 
veertien dagen zonder symptomen in het militair 
hospitaal en leek nergens last van te hebben. 
Wat zou hij direct na zijn verplichte quarantaine 
doen: steak met frieten eten en terug naar China 
vertrekken? Niemand die zich dus zorgen maakte 

MUSHROOM MANAGEMENT
MANAGEMENT IN TIJDEN VAN CORONA 
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Op het werk vertaalde deze corona-pandemie 
zich in het feit dat iedereen van de ene op de 
andere dag van thuis moest werken. Een eerste 
verschijnsel was het overmacht-fatalisme. 
Chauffeurs en onthaalpersoneel die dus de facto 
niet van thuis uit konden werken, vonden het toch 
wel jammer dat ze ineens betaald werden om 
gewoon thuis te blijven. Hetzelfde met arbeiders 
ouder dan zestig. ‘Jammer maar ik mag niet’, was 
de reactie. Als je dan toch vroeg om helemaal 
alleen iets te gaan doen in een leegstaand 
gebouw, zonder enig risico op besmetting, kregen 
ze ineens lichte koorts en griepsymptomen, ook 
een voorwaarde om thuis te blijven. Vreemd 
dat het overgrote deel van zij die thuis zaten en 
geen enkel deel van hun taak konden uitoefenen, 
volledig van onder de radar verdwenen. Slechts 
een uitzondering vroeg of hij of zij zich op een 
andere manier nuttig kon/mocht maken.
Ook bij zij die wel van thuis uit konden werken 
- telewerk is bij ons mogelijk - stelde ik de 
meest vreemde pathologieën vast. Misschien 
eerst even meegeven dat ik al lange tijd eerder 
resultaatgericht met mijn team omga en dat 
flexibiliteit in werkuren en dagen reeds zeer 
groot waren, ook pre-corona dus. Toch was mijn 
verbazing groot wanneer iedereen ineens van thuis 
uit begon te werken.

Vooreerst is er het fenomeen ‘hoe kom ik zelf in 
beeld’. Het mag dan wel stoer lijken als je als 
man je baard laat staan tijdens deze periode 
van sociaal isolement, experimenteren met 
gezichtsbeharing is niet voor iedereen weggelegd. 
Collega’s die plots enkel een idioot sikje laten 
staan, nauwkeurig patronen in hun baard scheren 
of bliksemvormige buschauffeur-bakkebaarden 
laten staan, zouden wel eens indirect kunnen 
uitstralen dat ze zich thuis steendood vervelen. 
Vrouwelijke collega’s zijn hier iets voorzichtiger 
mee – en dan bedoel ik niet met gezichtsbeharing 
– en zullen zich iets sneller de vraag stellen van 
hoe ze in beeld komen. Dit verklaart waarschijnlijk 
waarom die platinablonde collega aan het eind van 
de quarantaine haar camera niet meer aanzette of 
waarom die oudere dame met pikzwart haar ineens 
een sjaaltje in haar haren deed. En dan hebben we 
het nog niet over de ‘dresscode’ gehad. Collega’s 
die voorheen altijd in strak maatpak op het werk 
verschenen, zitten ineens met een Tweety T-shirt 
voor de camera. Het lijkt wel of ze gaan slapen in 
hun werkoutfit of werken in hun slaapoutfit. Laat 
dit dan ook een oproep zijn om jezelf eerst even 
kritisch in de spiegel te aanschouwen alvorens je 
camera van je laptop te activeren.

Daarnaast is er de ‘omgeving’ waarin de collega’s 

vertoeven tijdens de calls. Ineens zit je als het 
ware bij de collega’s thuis binnen. Soms zitten ze 
in een nette bureau/bibliotheek omgeving, soms 
gewoon in de zetel in de living. Vechtende kinderen 
op de achtergrond of rokende barbecues op het 
achtergelegen terras voorspellen niet veel goeds. 
Collega’s die een heel jaar lopen te melken over de 
ongezelligheid van onze kantooromgeving, blijken 
ineens midden in een bouwwerf te wonen en… zie 
ik daar schimmel in die hoek van de muur?
Ook voor mij golden er ineens strikte regels; toen 
mijn echtgenote een zeer vroege call had met 
buitenlandse collega’s was ik me van geen kwaad 
bewust toen ik achter haar mijn hemd stond aan 
te doen. Dit tot grote hilariteit van haar collega 
gesprekspartners. Gelukkig had ik kort ervoor mijn 
broek reeds aangedaan. Oppassen dus!

Je kan het natuurlijk niemand kwalijk nemen maar 
de ‘vergadercultuur’ tijdens digitale meetings 
is ook helemaal anders. Zo zet je, als je niets 
te zeggen hebt, je microfoon UIT. Sommigen 
begrijpen namelijk niet dat wanneer ze dit niet 
doen, je continu een hijger hebt die het gesprek 
onderbreekt. Tegelijk voorkom je dan die onnozele 
keffer die ineens op de postbode begint te blaffen 
en zo de meeting onderbreekt. Of dat heel de 
groep getuige is van een kleuter die komt zeggen 
dat hij kaka heeft gedaan. Recent waren we 
allemaal getuige van een scheldpartij tussen een 
collega en haar man omdat hij ‘de klein’ moest 
eten geven. Iedereen was er plots stil van. Dat 
rode ‘mute’-knopje op je headset staat er niet voor 
niets.

Interessante analyse is ook deze van de 
participatiegraad van de personen die in de call 
zitten of in deze corona-periode in het algemeen. 
Zo is er wel altijd één (en meestal dezelfde) collega 
die al in de ‘call’ zit nog vóór alle anderen. Anderen 
bellen telkens weer te laat in met het excuus dat 
ze ‘nog in een andere call zaten’. Indien je als 
manager zicht heb op de agenda’s van iedereen 
en dan ziet dat ze die dag enkel dit blokje bezet 
hadden in hun agenda, kan je je afvragen over 
welke professionele ‘call’ het dan wel mocht gaan.  
Ook heb je de collega die wel deelneemt aan de 
call maar eigenlijk afwezig is. Je hoort deze collega 
enkel aan het begin en aan het eind heel opgewekt 
en energiek ‘hallo’ en ‘tot ziens’ roepen en voor 
de rest neemt deze nergens deel aan het gesprek. 
Zeker wanneer het op taakverdeling aankomt, lijkt 
het of de collega ineens uit de call verdwenen is. 

Het andere uiterste bestaat natuurlijk ook, 
collega’s die van de wekelijkse call gebruik maken 
om uitgebreid uiteen te zetten hoe druk ze het wel
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hebben en hoe deze quarantaine hen toelaat 
om eindelijk die lange takenlijst die ze hadden, 
beetje bij beetje korter te maken. Als je aan zo 
iemand als verantwoordelijke iets vraagt, krijg je 
steevast een mailtje terug met ‘ik zal het op mijn 
takenlijstje zetten’. Volgens mij zorgt het feit dat 
je met sommige personen bijna louter en alleen 
digitaal communiceert, tot de ontwikkeling van 
nieuwe strategieën. Zo heb ik een collega die op 
een vraag per mail om iets uit te werken tegen een 
welbepaalde datum, steevast pas de avond voor 
de deadline verstrijkt en liefst nog zo laat mogelijk 
op de avond een antwoord stuurt met de vraag om 
mijn verzoek wat te verduidelijken omdat ze de 
zin van mijn vraag niet goed begrijpt. Best handig 
als je die vraag een week eerder stelde en je ’s 
anderdaags deze informatie dient te presenteren 
op een boardvergadering. Volgende keer wanneer 
ik van haar een vraag naar loonherziening of 

vakantie krijg…

Tot slot hoop ik dat er snel zicht komt op ‘de wereld 
na corona’. Alles wordt ineens in vraag gesteld; 
wat met onze leasewagens die we niet gebruiken, 
wat met onze gebouwen die nu leeg staan, 
wat met ons bedrijfsrestaurant, wat met mijn 
treinabonnement? Eén ding staat vast, wat we nu 
meemaken, heeft nog niemand meegemaakt. Het 
spreekt voor zich dat de wereld na deze pandemie 
nooit meer dezelfde zal zijn maar de transitie naar 
deze nieuwe wereld zal ook tijd en reflectie vragen. 
Wat kan beter en wat hebben we gemist thuis 
tijdens de quarantaine waarvoor we terug naar 
kantoor moeten? Allemaal vragen maar eerst… 
vakantie… in ons eigen landje natuurlijk.

Nico Bécu

GEZOCHT!
REDACTEUR/REDACTRICE BREA-MAGAZINE 
WAT?

Als deel van de werking van BrEA wordt er driemaandelijks een magazine uitgegeven. Met dit mag-
azine houden wij onze leden op de hoogte van het reilen en zeilen binnen BrEA en de VUB. Wegens 
gezinsuitbreiding bij onze huidige redactrice (een dikke proficiat!), zijn we op zoek naar iemand 
die deze taak van haar wilt overnemen.

WIE?

Voor de redactie van ons magazine zoekt BrEA iemand die gemotiveerd, initiatiefnemend, stipt en 
betrouwbaar is. Je moet zelfstandig kunnen werken. De redactie neemt ongeveer 4 x 2 dagen per 
jaar in.

JOBOMSCHRIJVING

Driemaandelijkse opvolging met het bestuur, vrijwilligers en faculteit IR om content te verzamelen 
(dit betekent niet dat je zelf content moet schrijven, het gaat hier enkel over verzamelen), opvol-
ging met onze freelancer die de opmaak verzorgt en contact onderhouden met de drukkerij zodat 
het magazine tijdig wordt verzonden. 

WHAT’S IN IT FOR YOU?

Het opnemen van vrijwilligerswerk wordt altijd als een plus op de CV beschouwd. Het netwerk en 
de sociale contacten met onze alumni krijg je er gratis bovenop!

INTERESSE?

Ben je geïnteresseerd, of wil je meer informatie? Stuur dan een mailtje naar voorzitter@brea.be
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Brunel België

Persoonlijk ontwikkeltraject
Of je net de arbeidsmarkt instroomt, of je 
op zoek bent naar een nieuwe uitdaging, bij 
Brunel kan je rekenen op boeiende functies die 
aansluiten bij jouw kwaliteiten, werkervaringen 
en ambities. Brunel biedt jou de mogelijkheid 
om werkervaring te verkrijgen en je te 
ontwikkelen door middel van een persoonlijk 
ontwikkeltraject.

Brunel zoekt jou
Binnen het specialisme ICT hebben wij
regelmatig vacatures voor Analisten, 
System Engineers & Network Engineers. Het 
specialisme Life Sciences heeft nood aan 
Validation Engineers, CRA, QA Officers en 
Clinical Project Managers. Binnen Engineering 
(Bouw & Industrie) kijken we dan weer altijd 
uit naar Project Engineers, Automation 
Engineers, Project Managers en Process 
Engineers.

België brengt ambitieuze consultants en innovatieve opdrachtgevers bij 
elkaar en creëert hiermee een toegevoegde waarde op diverse vlakken. 
Opdrachtgevers worden beter ondersteund en staan sterker bij de uitvoering 
van hun projecten terwijl de consultants van Brunel kunnen rekenen op een 
uitdagende en grensverleggende loopbaan.

Wil je solliciteren?
Wil je solliciteren bij ons of heb je vragen? Neem contact op met Sofie Brijs & Bilal El Yahyaoui, 
Team Campus via campusbe@brunel.net
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SERIE START-UPS 
GRADUFAIR

Omdat ingenieurs wel eens kampen met een duf imago en het hoog tijd is daar 
voorgoed komaf mee te maken, gingen wij op zoek naar de durvers onder ons. 
In een reeks over start-ups kloppen we aan bij ondernemers van het eerste uur. 
Next stop: GraduFair, een bedrijf van Youssef Louarroudi dat de kloof probeert 
te dichten tussen studenten en de arbeidsmarkt. Het zet in op het aanleren van 
vaardigheden, zoals soft skills, die ontbreken tijdens de studiejaren maar een 
sollicitatiegesprek kunnen doen slagen of falen.  
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GraduFair werd opgericht in 2017 door Youssef 
Louarroudi. Het zet in op het aanleren van 
vaardigheden voor studenten die hen moeten 
helpen bij het solliciteren. Maar hoe werkt dat 
juist en wat doet GraduFair eigenlijk?

Youssef: “GraduFair is een initiatief van twee 
vrienden en mezelf dat beoogt de kloof te dichten 
tussen studenten en de arbeidsmarkt, door het 
inzetten op de bijna onbestaande voorbereiding 
op het werkleven tijdens de studiejaren. 
Vaardigheden (zoals soft skills) die verder reiken 
dan wat scholen kunnen bieden, zijn vaak wat een 
sollicitatiegesprek doet slagen of falen. GraduFair 
biedt dus een platform aan waar jongeren kunnen 
groeien en ontdekken welke richting ze willen 
uitgaan. Dat doen we door studenten in contact 
te laten komen met professionals met diverse 
achtergronden en uit verschillende sectoren. 
Daarvoor organiseren wij workshops, events en 
netwerkmomenten waar studenten en potentiële 
werkgevers elkaar kunnen ontmoeten.”

Waar is dit idee ontstaan en wanneer nam je de 
beslissing om zelf je bedrijf op te richten?

Youssef: “Ingenieurs zijn zeer begeerde young 
graduates, maar toch had ik moeite om mijn 
eerste contract te krijgen. Ik had dit totaal niet 
zien aankomen. En als je dan al een werkcontract 
voorgesteld krijgt, betekent dat nog niet dat het 
daarom een goede match is. Pas na een aantal jaar 
ervaring, durfde ik te veranderen naar een project 
waarbij ik meer groeikansen had. Dat besef heeft 
een zaadje geplant voor ons bedrijf GraduFair.”

Wat willen jullie met GraduFair bereiken?

Youssef: “Wij willen er vooral voor zorgen dat 
studenten voldoende voorbereid zijn op de 
arbeidsmarkt. Die ziet er wel degelijk helemaal 
anders uit dan wat studenten zich voorstellen 
van de arbeidsmarkt tijdens hun studentenjaren. 
We willen ze ook helpen de juiste keuze te 
maken. Studenten hebben al eens de neiging te 
kiezen voor die werkgever die het beste loon of 
extralegale voordelen biedt, maar dat is nooit de 
(enige) juiste motivatie om ergens aan de slag 
te gaan. Wij willen aantonen aan studenten dat 
het belangrijk is bij het kiezen van een job ook te 
kiezen voor zelfontwikkeling. Dat laatste is voor 
ons prioritair.”

Heeft je opleiding als ingenieur aan de VUB een rol 
gespeeld in de oprichting van je eigen bedrijf?

Youssef: “Ja, zeker. Zoals ik zei, is het pas wanneer 
je afstudeert, dat je te maken krijgt met het 
sollicitatieproces. En daar besef je dan dat de 
opleiding alleen niet noodzakelijkerwijs voldoende 
is. Soft skills ontbreken vaak in opleidingen 
zoals die van ingenieur maar zijn net zozeer 
belangrijk om succesvol te worden. Ik heb in het 
verleden, naast mijn werkuren, veel ingezet op 
mijn persoonlijke groei om skills aan te leren 
die voor mij nuttig zijn als zelfstandig ingenieur. 
Met GraduFair trachten we diezelfde skills mee te 
geven aan studenten zodat ze na hun studie beter 
voorbereid zijn op het solliciteren en meteeen aan 
de slag kunnen. Ik heb veel tijd moeten investeren 
in zaken die ik reeds op jongere leeftijd had 
kunnen meekrijgen.”

Wat is het leukste aspect aan een eigen bedrijf 
leiden?

Youssef: “Het is voornamelijk leuk dat je je 
eigen ideeën de vrije loop kan laten gaan en 
iets kan creëren waar je 100% achter staat. Ik 
haal er ook voldoening uit dat studenten die de 
workshops volgen en hetgeen ze er leren ook echt 
implementeren. Als ze me achteraf melden dat ze 
enorm tevreden waren van wat GraduFair hen kon 
bieden, dan glunder ik. Netwerken is voor mij ook 
zeer belangrijk. Een eigen start-up hebben, opent 
deuren die zeer interessant kunnen zijn, zowel 
voor mijn eigen carrière als voor de toekomst van 
het bedrijf.”

Welke tip wil je nog meegeven voor wie overweegt 
om zelf een bedrijf op te starten?

Youssef: “Het is belangrijk om te weten waarom 
je een eigen bedrijf wilt starten. Eenmaal je dit 
weet, zet je doelen op voor jezelf voor het komende 
jaar en de komende drie jaar. Vanaf dan is het 
belangrijk om retroactief te plannen. Al doende 
kom je dingen tegen en leer je mensen kennen 
die relevant kunnen zijn voor het behalen van je 
doelen. Ondernemen is nooit een perfecte lijn. 
Het is vallen en opstaan. Achteraf merk je wel dat 
elke moeilijkheid die je doorstaat je alleen maar 
sterker maakt. Voor de twijfelaars die misschien 
de stap niet durven zetten zou ik zeggen: het 
perfecte moment om te beginnen bestaat niet. Je 
leert al doende. ‘Progress is always better than 
perfection’. Als je nooit begint, ga je dus ook nooit 
kunnen leren uit je ervaring.”
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DAMYA LAOUI

Professor Damya Laoui.
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Traditioneel verschijnen er in BrEA magazine interviews van fellows van de 
Universiteit. Vorige keer was dat niet het geval: prof.Maarten Kuijk die geïnter-
viewd werd is geen fellow. Hij is wel iemand die ongetwijfeld als alumnus zou 
voorgedragen worden voor het fellowship, moest hij geen prof aan de Inge-
nieursfaculteit van de VUB zijn. Deze keer spraken we met Damya Laoui die 
meerdere roemvolle internationale prijzen voor haar onderzoek behaald heeft 
en in de faculteit Wetenschappen en Bio-ingenieurswetenschappen één van de 
jongste proffen van onze universiteit geworden is. 

Damya, nog niet zo heel lang geleden, studeerde 
jij aan de VUB bio-ingenieur. Waarom?

Damya: “Tijdens mijn humaniora in het Koninklijk 
Atheneum Etterbeek droomde ik van het filmen 
van wilde dieren in Afrika. De films van David 
Attenborough op de BBC waren zeker niet 
vreemd aan deze roeping. Om deze droom te 
verwezenlijken waren studies in de zoologie een 
vereiste. Helaas kon dat enkel in Gent maar de 
kosten van een kot in Gent lagen te hoog voor 
mijn toenmalig studiebudget. Bio-ingenieur 
studies aan de VUB, gecombineerd met allerlei 
studentenjobs, waren beter haalbaar. En 
uiteindelijk bieden ingenieursstudies zoveel 
diverse beroepsmogelijkheden dat ze je toelaten je 
levenskeuzes een vijftal jaar uit te stellen.”

En vijf jaar later, welke keuze heb je dan gemaakt?

Damya: “Mijn master thesis deed ik onder de 
leiding van prof. Patrick De Baetselier in het 
domein van de immunologie en kanker. Dat 
onderzoek interesseerde mij uitermate en toen 
ik afstudeerde, vroeg mijn begeleider me of ik 
niet wou doctoreren in zijn groep. Dat verbaasde 
me een beetje want mijn academische resultaten 
waren eerder middelmatig door mijn gedwongen 
combinatie van werk en studie. Ik waagde mijn 
kans bij het IWT en haalde er een doctoraatsbeurs. 
Na vijf jaar, ondertussen werd ik trouwens ook 
moeder, behaalde ik het doctoraat in de Bio-
ingenieurswetenschappen met een thesis over 
de rol van bepaalde immuuncellen in kanker. 
Dan stelde zich terug de vraag “en wat nu?”. 
Ik beoogde niet specifiek een academische 
carrière, wel wenste ik iets te kunnen doen dat 
ik graag deed. Mijn onderzoek beantwoordde 
aan die wens, maar dat kon voor mij zowel in een 
universiteit als in de industrie. Ik kreeg wel de 
raad mijn onderzoekservaring te verruimen in 
het buitenland. Zo werkte ik enkele maanden in 

Lausanne aan de Ecole Polytechnique Fédérale, 
maar een tweede geboorte bracht me terug naar 
België. Daar heb ik een driejarige post-doc beurs 
van Kom op tegen Kanker bekomen. Voor dat 
onderzoek wilde ik graag zelf de leiding van een 
onderzoeksteam en dankzij Jo Van Ginderachter, 
de tijdelijke opvolger van Patrick de Baeteselier 
aan het hoofd van de groep waar ik doctoreerde, 
werd dat ook mogelijk. Tijdens dat onderzoek heb 
ik veel samengewerkt met industriële partners. 
Daarbij heb ik kunnen vaststellen dat vorsers 
in de academische wereld en zeker in de VUB 
een veel grotere vrijheid hebben om zelf hun 
accenten te leggen, zonder dat aandeelhouders de 
rendabiliteit van het onderzoek in vraag stellen. 
Dat heeft me dan resoluut doen kiezen voor het 
verderzetten van een academische loopbaan. 
Deze vrijheid heeft haar vruchten afgeworpen: 
in 2017 won ik de ‘MIT innovators under 35’ prijs 
voor Europa en in 2018 de ‘New Scientist prijs’ 
voor de meest beloftvolle onderzoeker van het 
jaar in België en Nederland. Dergelijke prijzen 
wekken veel aandacht op in de media en zo kreeg 
mijn werk ook meer zichtbaarheid in de VUB waar 
het werd beloond door de ‘Hilde Bruers’ prijs in 
2018 voor biomedish onderzoek en de ‘Ignace 
Vanderschueren’ prijs in 2019 voor het beste 
doctoraat in de biomedische wetenschappen. Een 
van mijn studenten, Pauline Bardet, behoorde 
ook tot de laureaten van de 2019 ie-net prijzen 
voor master thesissen. Nu ben ik nog 10% 
Zelfstandig Academisch Personeel in de VUB maar 
vanaf 1 oktober zal dat 100% worden, vermits 
ik opgenomen werd in één van de zogenaamde 
‘tenure track’ mandaten.”

Damya, zou je in enkele woorden, verstaanbaar 
voor de gemiddelde ingenieur, kunnen uitleggen 
wat jij nu precies doet?

Damya: “Het doel van ons onderzoek is te 
verstaan wat immuuncellen (witte bloedcellen) 
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doen in kanker en of het mogelijk zou zijn hen te 
benutten om deze ziekte te bestrijden. We willen 
dus nieuwe therapieën ontwikkelen op basis van 
immuuncellen. Daar rond lopen verschillende 
projecten, de prijzen die ik gekregen heb beloonden 
één van die projecten: het gebruik van dendritische 
cellen. Men moet weten dat er in een tumor niet 
alleen kankercellen voorkomen maar ook veel 
immuuncellen, die zich daar specifiek bevinden om 
het organisme te beschermen tegen infecties en 
ook tegen kanker. Veel van die cellen zijn een beetje 
corrupt en helpen de kankercellen in plaats van ze te 
bestrijden. Bepaalde subtypes van de zogenaamde 
dendritische cellen daarentegen behouden in een 
tumor hun defensieve rol. Wij hebben een methode 
ontwikkeld om deze specifieke dendritische cellen 
uit een tumor te isoleren en ze te gebruiken als een 
soort vaccin tegen uitzaaiingen en kankerherval.  Zo 
zou men bij een patiënt een longtumor chirurgisch 
kunnen verwijderen, de goede dendritische 
cellen uit de tumor selecteren en ze gebruiken als 
gepersonaliseerd vaccin om deze patiënt dan te 
beschermen tegen uitzaaiingen van de oorsponkelijke 

tumor en kankerherval. Vermits de oorspronkelijke 
tumor zelden fataal is, terwijl de uitzaaiingen dat 
wel vaak zijn, zou deze techniek een significante 
stap in het bestrijden van bepaalde tumoren 
kunnen worden. Ons werk is momenteel nog zuiver 
theoretisch en enkel gebaseerd op experimenten 
in muismodellen, maar we zijn nu stappen aan het 
zetten om klinische testen mogelijk te maken.”

Als VUB afgestudeerde Bio-ingenieur, en voltijdse 
prof in deze richting, wat denk je van BrEA, de 
vereniging van ingenieurs afgestudeerd aan de 
VUB?

Damya: “Ik moet toegeven dat ik weinig afweet van 
BrEA, ik ken alleen maar de Meshoui die jaarlijks 
georganiseerd wordt door BrEA. Ik denk dat we een 
inspanning moeten doen om meer zichtbaarheid 
aan de vereniging te geven bij de toekomstige Bio-
ingenieurs. Een filmpje op de diploma uitreiking 
en meer activiteiten specifiek gericht naar onze 
masterstudenten zouden kunnen helpen.”

Professor Damya Laoui in het labo. 
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BEDRIJFSCULTUUR
EEN POSITIEVE BEDRIJFSCULTUUR: 1+1 = 3

‘In de reeks ‘mushroom management’ gaan we telkens dieper in op het 
belang van een open en transparante communicatie tussen leidinggevende en 
werknemer. In een nieuwe reeks gaan we hierop verder en kijken we naar de 
ruimere samenwerking in een organisatie. Ons redactieteam speurde de hori-
zon even af en stootte op oud VUB-student Alain Surkol, die zich vandaag als 
zelfstandig trainer en keynote speaker graag ontpopt tot een vaandeldrager 
van het belang van een positieve bedrijfscultuur.
Meer info op www.better2best.be. 

Af en toe brengen we 
in deze reeks een ar-
tikel van zijn hand met 
een zekere actuali-
teitswaarde. Een 
andere keer neemt 
hij ons mee op een 
‘culturele reis’ en 
gaat hij dieper in op 
een aantal ‘nieuwe 
inzichten’. En onder-
weg waarschuwt hij 
ons voor eventuele 
valkuilen. Tot slot nog 
dit: ‘Alain vertelt ons 
dat je er ook iets aan 
hebt buiten de werk-
sfeer. Of hoe op-

 nieuw 1+1=3!’

In deze eerste bijdrage maken we meteen plaats voor de impact van Covid-19 
op onze manier van (samen)leven en (samen)werken. Of wordt alles dan toch 
gewoon opnieuw zoals vroeger. Een keuze die je schijnbaar wel enigszins in de 
hand hebt. Durf jij?

Alain Surkol.
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FOTO
CORNER

We zijn er allemaal van overtuigd dat het nooit meer 
wordt zoals vroeger. Het lijkt toch wel dat deze 
periode te veel sporen nalaat om zonder gevolgen te 
blijven. Vandaag hebben we die overtuiging, maar hoe 
denken we er morgen over? De mens heeft immers 
een kort geheugen. Als individu is dit misschien wel 
een ogenblik om even bij stil te staan. Dus ‘seize the 
moment’!

Maar eerst gaan we enkele maanden terug in de 
tijd. Toen de epidemie een pandemie werd, ging de 
dagelijkse ‘ratrace’ vrijwel meteen voor de bijl. We 
vertraagden onmiddellijk. We moesten wel, we wilden 
trouwens ook. Welzijn werd weer even belangrijker als 
welvaart. We beschouwden de wereld niet langer als 

een dorp, maar ons dorp werd -voor een tijdje toch- 
onze wereld. 

Het viel me trouwens op dat deze crisis velen 
heeft geïnspireerd. Wetenschappelijke inzichten 
vertellen ons dat wie om één of andere reden 
afremt, wat trager leeft en dus meer ‘in het 
moment’ staat, zijn brein meer opent voor nieuwe 
inzichten, en dan ook creatiever én nieuwsgieriger 
is dan voorheen, met o.a. leuke video’s tot gevolg.
 
Vanuit ondernemersperspectief denk ik 
hierbij bijvoorbeeld aan de initiatieven van de 
3D-printingspecialist ‘Materialise’, waaronder 
de ontwikkeling van ‘handvrije deuropeners’, 

ONDERWEG NAAR HET NIEUWE NORMAAL…



JULI - AUGUSTUS - SEPTEMBER 2020 19

‘aangepaste zuurstofmaskers’, en ‘beugels voor 
mondmaskers’. De ondernemingsgeest ten top: 
je neemt een blad papier, lijst alle problemen 
op die je ziet, en je zoekt naar creatieve 
oplossingen. En zo zijn er nog enkele. Ook nieuwe 
samenwerkingsinitiatieven, die eerder blijkbaar 
nooit van de grond kwamen, zagen nu wel het licht. 
In het bijzonder denk ik daarbij aan Decathlon dat 
tijdelijke werklozen bij Colruyt liet bijverdienen. En 
zo zijn er vermoedelijk nog enkele…

De opgelegde en noodzakelijke 
gedragsveranderingen openen ongetwijfeld 
ook de weg naar een aantal andere positieve, 
menselijke inzichten. Mijn ochtendritueel vult 
zich nu bijvoorbeeld aan met een avondritueel. 
Elke avond om 20.00u brengen we nog altijd al 
handenklappend een groet aan de zorgsector én 
aan de buren. Voor het eerst kijken we naar de 
buren, naar links, naar rechts en naar de overkant. 
We kijken hen aan en niet meer langs hen heen. 
Overdag wandelen we even in de stad en zeggen 
we opnieuw ‘goedendag’. Tijdens de wandeling 
herademen we en genieten we van de stilte. We 
horen opnieuw de vogels fluiten. We mijmeren nu 
niet meer over de jammerlijke brexit maar zoeken 
naar een betrouwbare exit. Stap voor stap, het 
ene stapje na het andere, behoedzaam.  Maar 
voorlopig blijven we, net zoals onze vroegere 
voorouders, in onze eigen bubbel, onze veilige 
grot. Nog heel even toch én dan…

…wacht het nieuwe normaal. Ik ben benieuwd 
naar wat zal blijven hangen. De vraag is of we nu 
bewuster in het leven zullen staan. Zullen we ons 
dorp blijven koesteren? Zullen we iets trager leven? 
Of wordt de race naar ‘groei’ en ‘kostenefficiëntie’ 
weer ingezet? Vergeet immers niet beste lezer: 
‘uw resultaten lopen nu al flink achter op het 
vooropgestelde doel’! Doe jij er dan niet alles 
aan dit jaar nog zo veel mogelijk goed te maken? 
Als jouw collega’s én in het bijzonder jouw baas 
deze weg inslaan, is de verleiding groot om hen te 
volgen. Dat wordt trouwens van je verwacht. 

In dat kader hebben leidinggevenden nu een 
uniek moment om hun organisatie ten goede te 
veranderen. En daar is alle reden toe. Morgen 
belanden we in een wereld, waar niets met 
zekerheid vaststaat. In het ergste geval zou de 
pandemie wel eens een epidemie kunnen worden, 
waarbij er om de paar jaar een nieuwe opvolger 
van Corona opduikt. Om hun continuïteit te 
garanderen, hebben organisaties er nu alle belang 
bij om zich voor te bereiden op verschillende 
scenario’s. En dat mag wat kosten. Beter, dat 

moet wat kosten. Zelfs als nu de natuurlijke neiging 
zou bestaan om de broekriem aan te halen en alle 
vet weg te snijden. Niet doen! Kweek liever een 
vetrolletje. Dat vangt je op bij de eerstvolgende val. 
De vraag is trouwens niet of je zal vallen. De vraag is 
eerder wanneer, want een volgende crisis staat al in de 
sterren geschreven. Zo gaat het al eeuwenlang.

Maar eerst moeten we nu wel allemaal opstaan, en durf 
tonen. Wie niet in beweging komt, zal ongetwijfeld in 
de grootste klappen delen. Het vergt natuurlijk wel dat 
we onze grot verlaten én onze angst voor ‘het gevaar’ 
van ons afschudden.  In een wereld die steeds maar 
complexer en steeds minder voorspelbaar wordt, is 
angst trouwens een heel slechte raadgever.
 
Bij onze medewerkers gaan we dus nu nog meer 
dan voorheen op zoek naar een positieve blik die 
vertrouwen, nieuwsgierigheid en dat tikkeltje durf 
uitstraalt. En dat zoek je in de spiegel toch ook? 

Door opnieuw uit onze visbokaal te komen kunnen we 
nu net de gevaren in de wilde zee beter inschatten. 
Het maakt ons robuuster, meer wendbaar én dus beter 
voorbereid op verandering.  Ik wens je een leerrijke én 
veilige vaart op een onstuimige zee. Hou de wind in de 
zeilen!

Dank je wel om dit artikel te lezen, Ik hoop dat je het 
nuttig vond. Andere artikels kun je terugvinden op 
mijn website.  Je kan er ook altijd een vraag stellen 
of een commentaar achterlaten. Als je trouwens jouw 
medewerkers graag een duwtje in de rug geeft met een 
voordracht, opleiding of workshop begeleid ik je graag. 
Alain Surkol, www.better2best.be, alain.surkol@
telenet.be, 0497/591333
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EDITH OYEN (VOORZITTER, KALENDERBEHEER 
EN VERANTWOORDELIJKE SOCIAL MEDIA)
Met mijn job als consultant bij Modis Life Sciences 
heb ik het geluk gehad dat ik tijdens de lockdown 

gewoon ben kunnen blijven door-
werken. Ik kan mijn werk perfect van 
thuis uit doen, maar dit ging uite-
raard met iets meer video calls ge-
paard dan gewoonlijk. De extra vrije 
tijd heb ik opgevuld met doe-het-
zelf-werkjes die ik aan het uitstellen 
was. Daarnaast ben ik ook fanatiek 
in mijn living beginnen sporten (lang 
leve youtube) en ben ik aan een 
cursus digital marketing begonnen. 
Jammer genoeg heb ik een droomreis 
naar Peru en de Galapagos-eilanden 
moeten annuleren, maar uitstel is 
geen afstel. Wat ik uit de lockdown 
heb geleerd, is dat ik absoluut niet 
kan stilzitten! 

BREA TIJDENS   DE LOCKDOWN
ROEL CALLEBAUT (ONDERVOORZITTER, 
LEDENWERVING)
De impact van corona op mijn werk was relatief 
beperkt: thuiswerken en veel virtuele meetings, maar 
geen complete stop van de activiteiten. Wat wel weg-
viel, was het bezoek aan beurzen en pitching events. 
Aan de ene kant was ik verbaasd hoe snel mensen met 
alle digitale vergadertools vertrouwd waren. Ander-
zijds merk je toch ook de beperkingen van het digi-
tale vergaderen, het informele valt grotendeels weg 
wat het opbouwen van een relatie bemoeilijkt. Naast 
het werk viel een heel groot deel van de gebruikelijke 
activiteiten weg. Dit zorgde voor extra tijd voor klusjes 
aan het huis en tuin. Mijn sportactiviteiten verhuisden 
ook van het sportveld naar binnen met een livestream, 
een leuk experiment maar zodra het weer mocht, toch 
blij om terug naar buiten te mogen! Twee nieuwe 
huisgenoten, waren ook blij met de lockdown.

LUC DE MONDT (SECRETARIS-GENERAAL, 
SECRETARIAAT-ARCHIEF, LEDENDATABASE)

De Corona-lockdown had een 
impact op ons familieleven: 
onze eerste kleinzoon, geboren 
op 25 januari, hebben we 
amper in het echt kunnen zien. 
Er vielen ook drie geplande 
vakanties in het water: skiën in 
Ischl, een roadtrip in de USA en 
een zeiltocht met vrienden in 
Griekenland. En het golfen heb 
ik moeten laten. Ik ben wel, tot 
vreugde van mijn partner, wat 
actiever geworden in en om 

het huis. Het mooie weer stelde me ook in staat om 
voluit te genieten van Limburg fietsparadijs. Ik ben 
verder ook begonnen aan een serie over de invloed 
van de belangrijkste boeken op de westerse cul-
tuur. Zolang we kunnen sporten en over een 
interessante hoeveelheid literatuur beschikken, 
valt alles wel mee. Toch is niets zo goed als een 
goede pint met vrienden en familie op een mooi 
zonovergoten terras.

DIETER VAN ISTERDAEL (PENNINGMEESTER)
De start van lockdown lijkt intussen al lang geleden. 
De tijd van sukkelen met het thuiswerken en het 
onbehaaglijke gevoel van naar de winkel gaan, is 
ondertussen weg. Nu lijkt thuiswerken de normaalste 
zaak. Maar eerlijk toegegeven: in het begin was dat 
niet haalbaar tijdens de normale werkuren met twee 
baby’s die thuis ook aandacht nodig hadden. Een 
werkdag begon dan ook pas in de late namiddag en 
eindigde rond 22 uur. 
Toch heb ik meer dan ooit 
een fantastische periode 
met mijn twee kindjes 
mogen meemaken. Nu de 
crèche terug open is, is het 
werk- & leefritme weer wat 
genormaliseerd. Toch ook 
fijn dat we terug kunnen 
genieten van terrasjes en 
vrienden en collega’s in 
het echt terug te zien.
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BREA TIJDENS   DE LOCKDOWN
JAN VAN DER PERRE (ORGANISATIE AV, 
PROMOTIEVERANTWOORDELIJKE)
Tijdens de lockdown ben ik gewoon voor Siemens 
blijven werken, alleen volledig van thuis uit. Leve 
een half uur later opstaan in de ochtend! Mijn 

vriendin en ik hebben 
onze extra vrije tijd ook 
gebruikt om een appar-
tement te kopen. De 
quarantaine heeft ons 
dus letterlijk en figuur-
lijk dichter bij elkaar 
gebracht. Verder ben ik 
graag buiten met mijn 
groene vingers en op 

zondag: apéro-time en stiekem terugdenken aan 
een zalige vakantie vorig jaar, deze periode.

HILBERT VAN MUYLEM (SECRETARIS, IE-NET-
BESTUURDER)
Bij Ypto (ICT-poot van de 
NMBS) werd iedereen 
gevraagd thuis te werken 
tenzij je fysiek op locatie 
noodzakelijk bent. Als 
projectleider bleef ik dus 
thuis. Elke week blev-
en wij een DMR-site in 
dienst zetten (digitale 
radiocommunicatie voor 
de operationele behoef-
ten). Zo hebben wij tijdens de Corona-crisis enkele 
grote stations zoals Gent-Sint-Pieters, Antwerpen-
Berchem, Brugge, Hasselt en Mons in dienst gezet. 
Om de sleur van het eentonige bureau decor met 
humor te doorbreken, hebben we op Teams nu ach-
tergronden. Mijn vakantie werd geannuleerd, maar 
wel een tegoedbon gekregen van SN Brussels. Mijn 
twee honden zijn alvast tevreden met de situatie, 
nog nooit zoveel gespeeld en elke middag een fijne 
wandeling in de wijk.

JOERI UYTTENDAELE (IT BEHEER)
Eind maart hadden wij onze jaarlijkse ski-trip 
gepland naar de Alpen in Noord-Italië. Helaas ging 
deze niet door, maar gelukkig was ze niet vroeger 
gepland of we hadden mogelijks nog wat extra 
besmettingen uit Italië geïmporteerd… Op mijn job 
als zelfstandig consultant werden alle hangende 
projecten on-hold gezet. Mijn partner bleef door
werken van thuis en beide dochters kwamen in een 
langgerekte blokperiode terecht. Gelukkig kon ik 
mij uitleven in mijn 
vrijwilligerswerk, het 
ondersteunen van een 
Wijkgezondheidscen-
trum in Aalst. Tussen-
door bleef er veel tijd 
over om alle klusjes 
weg te werken. Door 
het mooie weer was er 
veel gelegenheid om 
lange fietsuitstappen 
te maken en te ge-
nieten van muziek en 
PodCasts. Ik kweekte 
ook een zeer lange 
baard. Gelukkig 
gingen de kappers al wel weer open... We zullen 
later nog vaak terugdenken aan deze periode en 
vooral het onthaasten terug leren waarderen. 

ROBIN VERBRUGGEN (FABLAB
VERANTWOORDELIJKE, OSB LIAISON)
Als zelfstandige werkte ik reeds voor de lock-
down al van thuis uit. Niets nieuws voor mij dus. 
Gedurende de eerste twee weken van de corona
crisis kroop al mijn werk in het begeleiden van de 
eerstejaarstudenten Industrieel ingenieur bij het 
ontwerpen van hun wekkerproject. Vele 
collega’s werkten immers aan het ventilatorproject. 
Daarnaast vulde ik mijn reste-
rende lockdowntijd met lopende 
projecten. Desondanks COVID-19 
bleven er gelukkig nieuwe pro-
jecten binnen lopen. Nog voor 
het afkondigen van de officiële 
lockdown was ik al in het verre 
Limburg. Mijn vriendin en ik 
besloten dan ook daar in zelfiso-
latie te verblijven. Het gaf me de 
mogelijkheid om in mijn vrije tijd 
eens een wandeling te maken 
tussen de velden en bossen.
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Academische of andere 
onderscheiding? 
Sterfgeval?

Laat het ons weten op 
redactie@virbr.be en wij 
maken het hier bekend.

Openbare verdedigingen 
tot het behalen van de 
academische graad 
van Doctor in de 
Ingenieurswetenschappen

TADESSE ALEMAYEHU ABITEW
Master in Environmental Science & 
Technology
On the Use of Remotely Sensed 
Products in Spatially Distributed 
Hydrological Models of Data Scarce 
Tropical Basins
Promotoren: Prof. A. van Griensven 
(woordvoerend promotor) en 
prof. W. Bauwens

GEORGIOS BIRPOUTSOUKIS
Master in Mechanical Engineering
Efficient Volterra series estimation for 
the identification of nonlinear systems 
in the presence  of prior knowledge
Promotor: Prof. J. Schoukens

ODILE CAPRON
Master of Electro-Mechanical 
Engineering
Lithium-ion batteries – Temperature 
and ageing dependent electrochemical 
characterisations and numerical 
modelling
Promotoren: Prof. J. Van Mierlo 
(woordvoerend promotor) en 
prof. N. Omar 

JAN DECUYPER
Master in de Industriële 
Wetenschappen: Elektromechanica
Nonlinear state-space modelling of the 
kinematics of an oscillating cylinder in 
a fluid flow
Promotoren: Prof. T. De Troyer 
(woordvoerend promotor) en 
prof. J. Schoukens 

ALIREZA FAKHRIZADEH ESFAHANI 
Master of Technomathematics (Applied 
Mathematics)
Structure Discrimination and 
Identification of Nonlinear Systems
Promotoren: Prof. J. Schoukens 
(woordvoerend promotor) en dr. K. Tiels

WAGDY GABER MAHDI HUSSEIN
Master of Science in Electrical 
Engineering
CMOS Current-Based RF IQ Digital 
Transmitters
Promotoren: Prof. P. Wambacq 
(woordvoerend promotor) en 
Prof. M. Ingels

VICENTE INIGUEZ MORAN
Master in Water and Soil Management 
and Conservation
Multi-scale monitoring and modelling 
for the analysis of the hydrologic 
response of southern Ecuadorian 
Andean páramos
Promotoren: Prof. A. Van Griensven 
(woordvoerend promotor), Prof. W. 
Bauwens, prof. G. Wyseure (KUL) & 
prof. F. Cisneros (U. Cuenca, Ecuador)

HANS INGELBERTS
Burgerlijk Elektrotechnisch ingenieur
Efficient CMOS Sensors for sub-
nanosecond gated fluorescence lifetime 
imaging
Promotor: Prof. M. Kuijk

OKSANA KLOK 
Master of Science in Metallurgy
Liquid metal corrosion effects in 
MYRRHA candidate 316L austenitic 
stainless steel
Promotoren: Prof. I. De Graeve 
(promotor VUB) en dr. K. Lambrinou en 
dr. G. Serguei (Promotoren SCK-CEN)

YUNFENG NIE
Master in Optical engineering
Advances in freeform optical design 
methods for imaging applications
Promotoren: Prof. F. Duerr 
(woordvoerend promotor) en 
prof. H. Thienpont

GOKARNA PANDEY
Master of Science in de 
ingenieurswetenschappen: 
elektrotechniek
Ultra-sensitive milimeter wave sensor 
for material characterization
Promotor: Prof. J. Stiens

TING TANG
Master in Water Science and 
Engineering - Ecohydrology
Characterization and Modeling of 
Pesticide Transport in Urbanized Areas
Promotoren: Prof. A. van Griensven 
(woordvoerend promotor), prof. P. 
Seuntjens (VITO & UA) & 
dr. J. Bronders (VITO)

STEFANIE VAN DAMME
Master of Science in bio-
ingenieurswetenschappen: chemie en 
bioprocestechnologie
Advanced Biofuels: Oxidation Kinetics 
of Methyl Pentanoate and Life Cycle 
Assessment of Triacetin
Promotoren: Prof. F. Contino (promotor 
VUB) en prof. J. Hervé (Promotor UCL)

NILS VAN DEN STEEN
Master of Science in de 
ingenieurswetenschappen: 
werktuigkunde-elektrotechniek
Numerical modelling of electrochemical 
systems that are influenced by 
environmental conditions
Promotoren : Prof. A. Hubin 
(woordvoerend promotor) en 
Prof. J. Deconinck

YANNICK VERBELEN
Master of Science in de industriële 
wetenschappen: elektronica-ICT
Characterization of Self-Powered 
Autonomous
Embedded Systems for Complementary 
Balanced
Energy Harvesting
Promotoren: Prof. A. Touhafi 
(woordvoerend promotor) en 
Prof. K. Steenhaut
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OMID RAHBARI
INTEGRATION OF EVS AND RESS INTO 
POWER SYSTEMS: FROM A BATTERY PACK 
DESIGN PHASE TO OPTIMAL POWER FLOW 
ANALYSIS
Promotors: Prof. dr. ir. Joeri Van Mierlo, 
Prof. dr. ir. Thierry Coosemans

JORGE DANIEL GAMARRA GARCIA
PARAMETER EXPLORATION FOR THE 
DEPOSITION OF IRON FROM OXIDES 
USING DEEP EUTECTIC SOLVENTS
Promotors: Prof. dr. ir. Annick Hubin, Prof. 
dr. ir. Tom Hauffman

FRANCESCA CAVEZZA
ON THE DEGRADATION OF ADHESIVE-
LY BONDED JOINTS FOR AUTOMOTIVE 
STRUCTURES
Promotors: Prof. dr. ir. Herman Terryn, 
Prof. dr. ir. Tom Hauffman

LEONIDAS NIYONKURU
CARRIER AGGREGATION INTERMODULA-
TION DISTORTIONS IN 4G AND 5G MOBILE 
NETWORKS
Promotors: Prof. dr. ir. Gerd Vandersteen, 
Prof. dr. ir. Leo Van Biesen

DRIES PEUMANS
BLA-BASED DESIGN AND ANALYSIS OF 
VCO-BASED SIGMA-DELTA MODULATORS
Promotors: Prof. dr. ir. Gerd Vandersteen

LAURENT SEGERS
TOWARDS ADVANCED ULTRASOUND MI-
CROPHONE ARRAYS FOR LOCALIZATION 
APPLICATIONS
Promotors: Prof. dr. ir. ing. Abdellah Tou-
hafi, Prof. dr. An Braeken

QING LIU
FREEFORM-BASED OPTOFLUIDIC DEVICES 
TOWARDS SURFACE- ENHANCED RAMAN 
SPECTROSCOPY (SERS)
Promotors: Prof. dr. ir. Heidi Ottevaere, 
Prof. dr. ir. Hugo Thienpont
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